
SÆDE/RYG: Lamineret bøg eller ahorn med klar lak eller sortmalet – med eller uden huller. Kan polstres på forside af sæde og ryg, sæde aftageligt og drejeligt 180°.
STEL: Blank forkromet eller pulverlakeret stålrør. BORDPLADE: Laminat, linoleum eller træ. TILBEHØR: Ekstra sæde og ryg, dobbelte fødder til kobling og koblingsrør 
til væghængt model.

// SEAT/BACK: Laminated beech or maple with transparent lacquer or painted black – with or without holes. Available upholstered on the front of seat and back, 
seat removable and turnable 180°. FRAME: Bright chrome or powder coated tubular steel. TABLE TOP: Laminate, linoleum or wood. 
ACCESSORIES: Additional seat and back, double feet for linking and linking tube for the wall-mounted version. 

SITZ/RÜCKEN: Laminierte Buche oder Ahorn mit klarem Lack oder schwarzlackiert mit oder ohne Löcher. Vorderseitige Polsterung auf Sitz und Rücken lieferbar, 
Sitz abnehmbar und um 180° drehbar. GESTELL: Verchromte oder pulverbeschichtete Stahlrohre. TISCHPLATTE: Laminat, Linoleum oder Holz. 
ZUBEHÖR: Zusätzlicher Sitz und Rücken, Doppelbein als Verbindungselement. Verbindungsrohr fúr wandbefestigtes Sea.

SEA
DESIGNED BY JOHNNY SØRENSEN

Fleksibel additionsmøbelserie, bestående af ganske få elementer med fire ben eller væghængt. Sea er skabt til offentlige 
miljøer, foyerer eller gangarealer, hvor der bliver stillet store krav til styrke, vedligeholdelse og fleksibilitet. Det runde Sea-bord 
fungerer som hængsel og omdrejningspunkt mellem sædeelementerne, så sammenkoblede moduler hurtigt kan placeres i den 
ønskede form og vinkel. Sea-bænken leveres med eller uden ryg – altid forberedt til evt. eftermontering af ryg. Af hensyn til 
en mere jævn fordeling af slitagen, kan sædet vendes 180°, så bagkant hurtigt bliver til forkant. Sea-serien med fire ben kan 
fastmonteres i gulvet via fødderne. 

// Flexible modular furniture series consisting of only very few elements on 4 legs or wall-mounted. Sea is created for public 
areas, foyers, or halls, where high demands for strength, maintenance and flexibility are made. The circular Sea table works 
both as a hinge and a centre of rotation between the seats, so the linked modules can be placed in the required angle or shape. 
The Sea bench is available with or without back – always prepared for a back to be mounted later on. In order to spread the 
wear and tear more evenly the seat can be turned 180°, so the rear edge is changed quickly into a front edge. 
Via the feet Sea on 4 legs may be fixed to the floor.

/ Flexible, modular aufgebaute Möbelserie bestehend aus wenigen Grundelementen – auf Beinen oder mit Wandbefestigung. 
Sea ist für öffentliche Gebäude, Foyers oder Wartehallen, wo grosse Ansprüche an Festigkeit, Wartung und Flexibilität gestellt 
werden, entworfen. Der runde Sea Tisch dient als Gelenk und als Drehpunkt zwischen den Sitzelementen, mit dessen Hilfe 
die verbundenen Elemente schnell im gewünschten Winkel und Form aufgestellt werden können. Die Sea-Bank ist mit 
oder ohne Rückenlehne lieferbar – immer für spätere Montage der Rückenlehne vorbereitet. Damit sich die Abnutzung 
gleichmässig verteilt, lässt sich der Sitz um 180° drehen, so dass die Hinterkante schnell und einfach zur Vorderkante wird. 
Fussbodenmontage ist durch Füsse bei Sea mit Beinen möglich. 
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